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UCHWALA Nr ................ 
RADY MIEJSKTEJ w LODZI 
z dnia 5 listopada 2014 roku 

Stanowisko - ape1 do Prezesa Rady Ministrow o przesuniqcie budowy drogi ekspresowe,j 

S14 (zachodniej obwodnicy Lodzi) do pierwszej dziesiqtki listy projekt6w drogowych, 

ktore majq by6 realizowane do 2020 roku 

Na podstawie 5 17 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Lodzi stanowiqcego zalqcznik 
nr 7 do Statutu Miasta todzi (tekst jednolity Dz. Urz. Woj. Lodzkiego z 2009 r. Nr 347, 
poz. 2860), Rada Miejska w todzi 

uchwala, co nastqpuje: 

5 1. Rada Miejska w Lodzi apeluje do Prezesa Rady Ministrow o przesuniqcie budowy drogi 

ekspresowej S14 - zachodniej obwodnicy todzi - do pierwszej dziesiqtki prqjektbw drogowycli, 

znajdujqcych siq na IiScie rankingowej, ktore majq by6 realizowane do 2020 roku. 

Ij 2. Rada Miejska w Lodzi deklar~!je wolq wspolpracy z poslami Parlamentarnego Zespolu 
ds. budowy obwodnic Lodzi - A1 i S14 oraz wszystkirni parlamentarzystami, ktorzy uwazajq, 

ze S 14 jest dla Lodzi i Wo.jewodztwa Lodzkiego inwestycjq absolutrlie priorytetowq i powinna zostad 

zrealizowana do 2020 roku. 

tj 3. Zobowiqzuje siq Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Lodzi do przekazania 
niniejszego stanowiska Prezesowi Rady Ministrow, Marszalkowi Sejmu 
oraz parlamentarzystom lodzkim. 

5 4. Uchwata wchodzi w iycie z dniern podjqcia. 

Wykonujqcy zadania Przewodniczqcego 
Rady Miejskiej w todzi 
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UZASADNIENIE 

Z informacji przekazanych 22 paidziernika 201 4 r. na posiedzeniu Parlamentarnego 
Zespolu ds. budowy obwodnic Eodzi - A 1 i S 14 przez przedstawicieli Glownej Dyrekcji Drog 
Krajowych i Autostrad wynika, i e  budowa drogi ekspresowej 514 (zachodniej obwodnicy 
Lodzi) awansowala z 33 na 25 pozycjq na liScie projektow drogowych Ministerstwa 
Infrastruktury i Rozwoju, ktore majq byc realizowane do 2020 roku. 

Jednak 25 pozycja na liicie rankingowej nie daje pewnoici, ze inwestycja ta zostanie 
zrealizowana, poniewaz Srodki fina~lsowe w wysokoici 93 miliardow, przeznaczone 
na wszystkie pro-jekty, sq zaplanowane dla inwestycji z miejsc 1 - 20. Pozostale mogq byc 
zrealizowane jedynie w przypadku oszczqdnoSci, jakie mogq powstab przy sklasyfikowanych 
wyzej dwudziestu inwestycjach. Dopiero umieszczenie w pierwszej dziesiqtce daje gwaranc-jq 
rzqdu na wybudowanie tak potrzebnej dla todzi i Wojewodztwa Lodzkiego drogi 
ekspresowej S 14. 

Poniewai ostateczny ksztalt listy bedzie jeszcze przyjmowany przez Radq Ministrow, 
stanowisko Rady Miejskiej w todzi popierajqce wniosek skierowany przez Parlamentarny 
Zespol ds. budowy obwodnic todzi  - A1 i S14 do Pani Premier Ewy Kopacz i Pani Minister 
Infrastruktury i Rozwoju Marii Wasiak jest w pelni zasadne. 


